
 

 

Referat af Kursistrådsmøde d. 24.04.2024 kl. 11.20-11.55, i 
V230  

1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel 
Dagsorden er godkendt. 
Hanne er referent og Neel er mødeleder. 
 
Deltagere: 
 
 2 fra 2.  M, 2 fra Enkeltfag, 1 fra 1. H, 2 fra 1.d, Sofie:  trivselskoordinator, Hanne: 
Lærer, Neel (kursistrådsforperson), Anne Nordentoft (Chef) 

 

2. Hvordan går det med fotokonkurrencen?  Malte fra 2.u 
Malte er desværre ikke mødt op. Så punktet flyttes 
 

3. Vi taler om de nye planer i kantinen og teknikudvalget 
fortæller om studiefaciliteternes udvikling (Anne 
Nordentoft)  
 
Anne fortæller, at der er sket en masse ændringer med bygningen, og at der 
fortsat vil ændres på lokalerne. Der skal f.eks. laves flere 
undervisningslokaler.  
 
KVUC tænker på, hvor der kan komme nye studiefaciliteter. Der er lokaler på 
de fleste etager, hvor kursister kan sidde og arbejde/hygge, og der er fokus 
på at få endnu flere. Kursistrummene skal også indrettes, og det vil KVUC 
gerne have gode råd til fra kursisterne. Hvis kursister har ønsker til 
indretningen, kan de sige det direkte til Dan og Christina på (2. HF) ellers kan 
de sige det til Neel og til selvfølgelig altid til ledelsen.  
 
Studiesalen er indstillet til en pris for renoveringsprojekter. Studiesalen bliver 
brugt til arrangementer udefra – dvs. lejet ud. 
 
Der er kommet grupperum i biblioteket.  
 
Der bliver arbejdet på bedre ”vejvisning” og ensretning i forhold til f.eks. 
maling. Der skal males efter den måde, man malede på da bygningen blev 
bygget i 1913. 
Der kommer nye numre på lokalerne, så det bliver ensrettet på alle etager.  
 
Kantinen skal renoveres og bør stå klar efter efterårsferien. De vil flytte det 
område, hvor man tager sin mad. Alle kan skrive deres ideer til ændringer til 
kantinen i den elektroniske undersøgelse, som ligger på mitkvuc. Der findes 



 

 

også en QR kode, som blandt andet hænger i kantinen, som linker til 
undersøgelsen.  
 

En kursist spørger, om man kan bestemme, hvilken slags mad der 
serveres i kantinen.  

Anne svarer, at der kommer fokus på ændringer i den nye udbudsrunde 
for kantinen. Generelt er alle indstillet på at få en større variation i udbud.  
 

En kursist spørger, om det er muligt at ændre på køens indretning i 
kantinen. Anne svarer, at dette netop er en del af den nye plan.  
 

En kursist har en idé til, at man selv kunne lave sin egen sandwich. 
 

 

4. Martin fortæller om den nationale trivselsundersøgelse  
Martin har meldt afbud. 
Sofie fortæller i stedet lidt om KVUCs egen undersøgelse – dvs. den lokale.  
 
Sofie vil fremlægge resultaterne på næste møde. Sofie spørger, hvor 
kursistrådet ønsker at svarene fra undersøgelsen bliver formidlet. Hun foreslår 
selv, at der informeres på fællessamlingerne og på kursistrådsmøderne. 
En kursist foreslår, at der sendes til kursisternes e-boks med et link. Det 
kunne også være en film/video. En kursist synes, at information til 
fællessamlingerne er en god ide.  
 

5. Evt. 
 
 

a. Problemer med internet via samfundsfagseleverne  
 
En kursist undrer sig over, at der er intenetsider, der ikke er adgang til. 
 

b. Fjernelse af plakat 
 
Queerklub-plakaten fra opslagstavlen er forsvundet.  
 
 
Mødet sluttede i ro og orden kl. 11.58 
 
Næste møde er d. 15.5.2024 
 


